附件
第十二届上海国际武术博览会
八卦掌专场暨2025年上海城市业余联赛
上海市八卦掌锦标赛责任声明书

运动员姓名：______________性别____________
身份证（护照）号码：__________________________________

请各位运动员阅读，了解并同意遵守下列事项；
1、清楚了解，任何意外伤亡事故，参赛运动员必须负完全的责任。
2、主办和承办方对在比赛时所发生的任何意外事故及灾难，不承担任何责任。
3、参赛运动员保证没有摄取任何药物（兴奋剂）或毒品。
4、参赛运动员保证没有参与或涉嫌任何非法活动。
5、参赛运动员保证在身体上及精神上是健康健全者，适合参加比赛。
6、参赛运动员须自行保管个人财物与贵重物品，在赛场内所发生的任何遗失、偷窃或损坏事件，主办和承办方不承担任何责任。
7、清楚了解承办单位在赛事中提供的有关医疗救援的一切措施，最基本的急救方法；在进行急救时所发生的一切意外事故，责任均由参赛运动员承担。
8、参赛运动员同意以及遵守由中国武术协会、上海市八卦掌协会制定的一切有关赛事规则、规程，如有任何异议，均需遵照大会之仲裁条例进行。
9、参赛运动员对于一切活动包括练习、比赛及各活动，可能被拍摄或录影或电视现场直播等，同意由中国武术协会、上海市八卦掌协会以全部或部分形式或以任何语言、无论是否包括其他物资，在无任何限制下，使用本人的姓名、地址、声音、动作、图形及传记资料以电视、电台、录像、媒体图样、或任何媒介设备，乃至今后有所需要的时候，本人将不做任何追讨及赔偿。
在此签字承认，同意及确定我已经阅读，明确了解并同意遵守以上所列的所有条款/事项。

申请人姓名：                             家长（监护人）的姓名：

签名/日期：                              签名/日期：


注：未满18岁的运动员请由家长签名，本声明每人1份，独立填写。







[bookmark: _GoBack]Attachment
Liability Waiver for the 12th World Grand Wushu Festival Shanghai

Athlete Name:                                  Gender:             
Passport/ID No.:                                                 

All participating athletes must read, understand, and agree to the following terms:
1. By signing this declaration, the athlete acknowledges and accepts full responsibility for any accidental injury or death that may occur during the competition.
2. The hosts and organizers bear no liability for any accidents, injuries, or unforeseen incidents occurring during the event.
3. The athlete confirms that they have not used any prohibited substances, including performance-enhancing drugs or narcotics.
4. ​​The athlete guarantees that they have not engaged in or been involved in any illegal activities.
5. ​The athlete declares that they are physically and mentally fit to participate in competitive events.
6. ​​The athlete is responsible for the safekeeping of their personal belongings and valuables. The hosts and organizers are not liable for any loss, theft, or damage occurring within the competition venue.
7. The athlete understands that the organizers will provide basic first aid and emergency medical services during the competition. However, the athlete assumes full responsibility for any incidents arising from the provision of such medical assistance.
8. The athlete agrees to comply with all competition rules and regulations established by the Chinese Wushu Association. Any disputes shall be resolved in accordance with the arbitration regulations of the event.
9. ​The athlete acknowledges and agrees that their name, likeness, voice, movements, and biographical information may be recorded, photographed, or broadcast live during the event. The Chinese Wushu Association has the unrestricted right to use such materials, in whole or in part, in any language, format, or medium—including but not limited to television, radio, video recordings, printed media, and digital platforms—without any limitation on duration or geographic distribution. The athlete waives any present or future claims for compensation related to such use.
By signing below, I confirm that I have read, fully understood, and agreed to comply with all terms and conditions listed above.

Applicant's Name:                 Parent/Guardian's Name:
Signature/Date:                    Signature/Date:
Note: Athletes under 18 years of age must have this waiver signed by a parent or legal guardian. Each athlete must submit an individual signed copy of this waiver.
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